
ZAPISNIK 50. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 
SAVEZA IZVIĐAČA HRVATSKE 

 
 

50. sjednica Izvršnog odbora održana je 11.6.2018. u prostorijama Saveza izviđača Hrvatske u 

Zagrebu, Koturaška 3a, s početkom u 16.30 sati  

 

Na sjednici su prisutni sljededi članovi Izvršnog odbora: 

Bojko Kukid, Boris Vujnovid, Nenad Andrašek i Helen-Marie Kerovec. Siniša Ivankovid prisutan je 

na sjednici od 17.00.  

Utvrđeno je da postoji potreban kvorum te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

Ostali prisutni na sjednici Izvršnog odbora su: 

Ivana Kovačevid, voditeljica projekata u Savezu i  Tamara Karlovid, administrativni tajnik 

 

Bojko Kukid kao predsjednik Izvršnog odbora predlaže sljededi dnevni red: 

 

Dnevni red sjednice: 

 

1. Verifikacija zapisnika s 49. sjednice Izvršnog odbora 

2. Mandatno izvješde Izvršnog odbora 

3. Izvještaj o izvršenju Strateškog plana za Sabor 

4. Vizualno rješenje za Europsku konferenciju 2019. u Splitu  

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaden s 4 glasa za. 

 

AD1. Verifikacija zapisnika s 49. sjednice Izvršnog odbora 

 

Kukid predlaže da se usvoji zapisnik s 49. sjednice IO kako bi se objavili na web stranicama Saveza.   

Zapisnik  je  prihvaden jednoglasno s 4 glasa za.  

 

AD 2. Mandatno izvješde IO 

 

Kukid izlaže kako je Vijedu proslijeđeno Mandatno izvješde o radu Izvršnog odbora te da kao 

takvo ide na Sabor. 

Karlovid iznosi kako je Mandatno izvješde Izvršnog odbora poslano udrugama kao dio materijala 

za Sabor.   

 

 

 

 



AD  3. Izvještaj o izvršenju Strateškog plana za Sabor 

 

Kukid iznosi kako se izvršenje Strateškog plana podnosi na godišnjoj razini, nastavno na email 

predsjednika o pripremi izvještaja o izvršenju Strateškog plana te de se obavijestiti predsjednika da taj 

materijal za ovaj Sabor nije potreban.  

Ostali članovi Izvršnog odbora se slažu s tom odlukom.  

 

AD 4. Vizualno rješenje za Europsku konferenciju 2019. u Splitu 

 

Nakon pregleda vizualnog rješenja za Europsku konferenciju 2019. u Splitu, odluka je kako 

predloženi vizual nije zadovoljavajudi te bi se trebala osmisliti nova ideja za vizual.   

 

Sastanak je završio u 17.30 sati. 

 

Zapisnik vodila: 

Ivana Kovačevid 

 

 

Predsjednik IO 

Bojko Kukid 

 


